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Broj: 0101-171/1  

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

sa  24. sjednice  Skupštine opštine Budva, održane 28. i 29. decembra 2015. godine, u Velikom 

amfiteatru “Akademije znanja” u Budvi 

 

Sjednica je počela u 13,20 časova, a predsjedavao je Boro Lazović, predsjednik  Skupštine 

opštine Budva. 

 

 Predsjednik Skupštine je odredio odbornicu Tijanu Kotarac da mu pomaže u radu 24. sjednice 

SO Budva. 

 

Izvršena je prozivka odbornika. 

 

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

1. Armenko Aleksandar      10. Kotarac Tijana  

2. Balević Milan       11. Kuljača Vojo 

3. Banović Radomir      12. Lazović Boro 

4. Božović Dušan       13. Ljubanović Gojko 

5. Vukadinović Dragan      14. Medin-Stanić Branka 

6. Vuković Marko      15. Mitrović Andrija 

7. Vukčević Nikola      16. Perović Časlav 

8. Vučetić Vesna       17. Tomanović Nikoleta 

9. Delić Radovan                                                              18. Radulović Radovan 

       

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

1. Backović Mihailo      8. Pejović Mijomir  

2. Božović Milo        9. Petković Ante  

3. Vujičić Božidar       10. Pribilović Đorđije  

4. Vujović Đorđije       11. Purić Nada  

5. Gregović Jovan       12. Rađenović Krsto 

6. Đurašković Lucija      13. Tomović Radosav                                                                       

7. Leković Nataša       14. Džaković Stevan 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 18 odbornika i da Skupština može 

da počne sa radom.  

 

Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:  

-  predsjednik Opštine, 

-  potpredsjednica Opštine, 

-  menadžerka Opštine,  

-  starješine organa lokalne uprave, 

-  rukovodioci preduzeća čiji je osnivač Opština, u skladu sa dnevnim redom,  

-  predstavnici sredstava javnog informisanja. 

 

Shodno članu 33. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 

23. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 01. decembra 2015. godine. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih”nije bilo) donijela sljedeći  
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Z A K LJ U Č A K 

USVAJA SE ZAPISNIK SA 23. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  01. DECEMBRA 2015. GODINE 

 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red. 

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima br. 0101-618/2 od 24.12.2015 godine, br. 0101-

627/2 od 25.12.2015 godine, br. 0101-608/2 od 28.12.2015, br. 0101-643/1 od 28.12.2015. godine i br. 

0101-644/1 od 28.12.2015. godine,  dostavio predloge o povlačenju sledećih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju d.o.o. RTV Budva za 2014. 

godinu;  

-  Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za period od 01.01.2016. 

do 31.12.2018.godine; 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 88.22 blok broj 

88G u skladu sa DUP-om “Bečići” (Danilović Radoman); 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan d.o.o. "Vodovod i 

kanalizacija" Budva, za 2016.godinu; i 

-  Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan d.o.o. "Parking servis Budva" 

Budva, za 2016.godinu. 
 

Kratka obrazloženja dali su predstavnici predlagača akata: Rajka Špadijer, sekretarka Sekretarijata 

za društvene djelatnosti; Nikola Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent; 

Mihailo Kapisoda, sekretar Sekretarijata za investicije i planiranje prostora; i Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 

Stavljen je  na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju d.o.o. RTV Budva za 

2014. godinu.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) prihvatila  
 

                                          Predlog da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o radu i finansijskom poslovanju d.o.o. RTV Budva  

za 2014.godinu 

 

Predsjedavajući je konstatovao da su na sjednicu u međuvremenu došli odbornici: Radosav 

Tomović, Mijomir Pejović i Lucija Đurašković. 
 

Stavljen je na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za period od 

01.01.2016. do 31.12.2018.godine. 
  
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) prihvatila 
 

                                          Predlog da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za period  

od 01.01.2016. do 31.12.2018.godine 
 

Stavljen je na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan d.o.o. "Parking servis 

Budva" Budva, za 2016.godinu.  
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Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) prihvatila 

 

                                          Predlog da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan d.o.o. "Parking servis 

Budva" Budva, za 2016.godinu 

 

Stavljen je na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan d.o.o. "Vodovod i 

kanalizacija" Budva, za 2016.godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) prihvatila 
 

                                          Predlog da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i Finansijski plan d.o.o. "Vodovod i 

kanalizacija" Budva, za 2016.godinu 

 

Stavljen je na glasanje predlog za izmjenu dnevnog reda, da se sa dnevnog reda povuče tačka:  

Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 88.22 

blok broj 88G u skladu sa DUP-om “Bečići” (Danilović Radoman). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) prihvatila 
 

                                          Predlog da se sa dnevnog reda povuče tačka: 

Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

88.22 blok broj 88G u skladu sa DUP-om “Bečići” (Danilović Radoman) 

 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisima br. 0101-627/2 i 0101-638/1 od 25.12.2015 

godine, dostavio predloge za dopunu dnevnog reda sledećim tačkama: 

 

- Predlog Odluke o produženju primjene Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju 

Opštine Budva za period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine; i 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 71 u 

skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)” (Vukica Kažanegra). 

 

Kratka obrazloženja su dale predstavnice predlagača akata: Danijela Marotić, sekretarka 

Sekretarijata za urbanizam i zaštitu životne sredine; i Milena Antović, sekretarka Sekretarijata za zaštitu 

imovine. 
 

Stavljen je  na glasanje predlog za dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: Predlog 

Odluke o produženju primjene Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine 

Budva za period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) prihvatila 
                                    

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Odluke o produženju primjene Plana postavljanja privremenih objekata za 

teritoriju Opštine Budva za period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine 
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Stavljen je na glasanje predlog za dopunu dnevnog reda, da se dnevni red dopuni tačkom: Predlog 

Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 71 u skladu sa 

DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”,(Vukica Kažanegra). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni tačkom: 

Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 71  

u skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”,(Vukica Kažanegra) 
 

U sazivu za 24. sjednicu SO Budva, u nazivima predloga odluka, potkrale su se tehničke greške, 

koje su ispravljene. 
 

Pošto više nije bilo predloga za izmjene i dopune dnevnog reda, stavljen je na glasanje sledeći  

 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2016.godinu;  

2. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora opštine Budva za 2015. 

godinu; 

3. Predlog Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2016.godinu; 

4. Predlog Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2016.godinu; 

5. Predlog Odluke o produženju primjene Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju 

Opštine Budva za period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine; 

6. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na kreditno zaduženje d.o.o.”Vodovod i kanalizacija” 

Budva; 

7. Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti; 

8. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 29 u 

skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”, (Ilija Kažanegra); 

9. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 71 u 

skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”, (Vukica Kažanegra); 

10. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 37 u 

skladu sa LSL “Poljane”, (Radoman Andrija); 

11. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti Šipkov krš (KO Sveti Stefan); 

12. Predlog Odluke o rješavanju stambenih potreba lokalnih funkcionera i rukovodećih lica opštine 

Budva; 

13. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan Turističke 

organizacije opštine Budva za 2016.godinu);  

14. Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan d.o.o. „Mediteran 

reklame“ Budva za 2016.godinu); 

15. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan d.o.o. 

"Komunalno" Budva, za 2016.godinu; 

16. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan d.o.o. "Akademija 

znanja", za 2016.godinu; 

17. Predlog Rješenja o razrješenju zamjenice predsjednika Opštinske izborne komisije (Rajka 

Špadijer);  

18. Predlog Rješenja o imenovanju zamjenika predsjednika Opštinske izborne komisije (Mihailo 

Kapisoda);  

19. Predlog Rješenja o imenovanju članice Opštinske izborne komisije (Marija Sutić);  

20. Razmatranje Analize realizacije Plana rada JZU Dom zdravlja – Budva, za 2014. godinu; 

21. Razmatranje Izvještaja o radu JPU “Ljubica Jovanović – Maše” Budva, za školsku 2014/2015. 

godinu; 
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22. Razmatranje Izvještaja o radu JU Osnovna škola „ Stefan Mitrov Ljubiša“, za školsku 

2014/2015.godinu; 

23. Razmatranje Izvještaja o radu JU „Druga osnovna škola“, za školsku 2014/2015. godinu; 

24. Razmatranje Izvještaja o radu JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ u Petrovcu, za školsku 

2014/2015. godinu; 

25. Razmatranje Izvještaja o radu JU Srednja mješovita škola “Danilo Kiš” Budva, za školsku  

2014/2015. godinu; 

26. Razmatranje Izvještaja o radu JU “Škola za osnovno muzičko obrazovanje” Budva, za školsku 

2014/2015. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, 

“protiv” nije bilo i “uzdržanih” je bilo 3 - tri odbornika) usvojila navedeni dnevni red. 

 
 

1. 

Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 

2016.godinu. 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Jelena Baštrica, v.d. sekretara 

Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

Na tekst Predloga akta, podneseni su Amandmani 1 i 2 br. 0101-630/2 od 28.12.2015. godine od 

strane odbornika Krsta Rađenovića. U skladu sa članom 24 stav 4 Poslovnika SO Budva dostavljeno je 

mišljenje br. 001-3869/6 od 28.12.2015. godine, na amandmane odbornika Krsta Rađenovića, a pritom je 

naglašeno i da ova dva amandmana ustvari predstavljaju jedan amandman, jer izmjene u Opštem dijelu 

Budžeta nastaju izmjenama u Posebnom dijelu. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Lucija Đurašković, Radosav 

Tomović, Mijomir Pejović, Radovan Radulović, Tijana Kotarac, Gojko Ljubanović i Boro Lazović, a od 

ostalih prisutnih na sjednici: doc.dr Srđa Popović, predsjednik Opštine; Jelena Baštrica, v.d. sekretara 

Sekretarijata za privredu i finansije; Nikola Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i 

ambijent; i Ivan Ivanović, direktor d.o.o. "Mediteranski sportski centar" Budva.  

 

Skupština se, shodno članu 46 Poslovnika, prethodno izjasnila o amandmanu podnesenom od 

strane odbornika Krsta Rađenovića.   
 

Stavljen je  na glasanje Amandman br. 0101-630/2 od 28.12.2015. godine,  podnesen od strane 

odbornika Krsta Rađenovića.   
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da Skupština većinom glasova  (ukupno je 

glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 3 -tri odbornika, “protiv” je bilo  17- 

sedamnaest i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) nije privatila 

 

AMANDMAN 

br. 0101-630/2 od 28.12.2015. godine podnesen od strane odbornika Krsta Rađenovića  

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Budžetu opštine Budva za 2016.godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova (ukupno 

je glasao 21 - dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 

3 – tri odbornika, i “uzdržan” je bio 1-jedan odbornik) usvojila 

 

ODLUKU O BUDŽETU OPŠTINE BUDVA ZA 2016.GODINU  
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2. 

Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 

stanju uređenja prostora opštine Budva za 2015. godinu. 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Kapisoda, v.d. 

sekretara Sekretarijata za investicije i planiranje prostora, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Radosav Tomović. 

  

Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o stanju uređenja prostora 

opštine Budva za 2015. godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova (ukupno 

je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo, i 

“uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) usvojila 

 

ZAKLJUČAK  

O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O STANJU UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE BUDVA  

ZA 2015. GODINU 

 

  Prije prelaska na razmatranje 3. tačke dnevnog reda, shodno članu 37 Poslovnika, predsjedavajuća 

je objavila da se radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 3 i 4, te se o njima vodi 

zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 
 

- Predlog Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2016.godinu; i 

- Predlog Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2016.godinu.  
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Kapisoda, v.d. 

sekretara Sekretarijata za investicije i planiranje prostora, koji je dao uvodno obrazloženje. 

 

Na tekst Predloga Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2016.godinu, podnesen je 

Amandman br. 0101-633/2 od 25.12.2015. godine, od strane odbornika Mijomira Pejovića, koji je ukratko 

obrazložio navedeni amandman. 
 

U skladu sa članom 24 stav 4 Poslovnika SO Budva, dostavljeno je mišljenje predsjednika opštine, 

br. 0101-633/4 od 28.12.2015. godine, na amandman odbornika Mijomira Pejovića. 
  
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Radosav Tomović, Dragan 

Vukadinović, Mijomir Pejović, Radovan Delić, Gojko Ljubanović, Radomir Banović, Radovan Radulović 

i Andrija Mitrović, kao i predstavnik predlagača Mihailo Kapisoda, v.d. sekretara Sekretarijata za 

investicije i planiranje prostora. 

  

Stavljen je na glasanje Predlog Programa uređenja prostora Opštine Budva za 2016.godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova (ukupno 

je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv”nije bilo i 

“uzdržana” su bila 2 - dva odbornika) usvojila 

 

PROGRAM UREĐENJA PROSTORA OPŠTINE BUDVA ZA 2016.GODINU 

 

Skupština se, shodno članu 46 Poslovnika, prethodno izjasnila o amandmanu na tekst Predloga 

Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 2016.godinu, podnesenom od strane odbornika 

Mijomira Pejovića.   
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Stavljen je  na glasanje Amandman br. 0101-633/2 od 25.12.2015. godine,  podnesen od strane 

odbornika Mijomira Pejovića.   
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da Skupština većinom glasova  (ukupno je 

glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 3 - tri odbornika, “protiv” je bilo 17- sedamnaest 

odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

AMANDMAN 

br. 0101-633/2 od 25.12.2015. godine podnesen od strane odbornika Mijomira Pejovića 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Programa investicionih aktivnosti Opštine Budva za 

2016.godinu.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova (ukupno 

je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-

jedan odbornik i “uzdržana” su bila 2-dva odbornika) usvojila 

 

PROGRAM INVESTICIONIH AKTIVNOSTI OPŠTINE BUDVA ZA 2016.GODINU 

 

5. 

Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o produženju primjene Plana 

postavljanja privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za period od 01.04.2013. do 

31.12.2015.godine. 

 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Danijela Marotić, sekretar 

Sekretarijata za urbanizam i zaštitu životne sredine, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Radosav Tomović. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o produženju primjene Plana postavljanja 

privremenih objekata za teritoriju Opštine Budva za period od 01.04.2013. do 31.12.2015.godine. 

 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova (ukupno 

je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 

“uzdržana” su bila 2 - dva odbornika) usvojila 

 

ODLUKU O PRODUŽENJU PRIMJENE PLANA POSTAVLJANJA PRIVREMENIH OBJEKATA 

ZA TERITORIJU OPŠTINE BUDVA ZA PERIOD OD 01.04.2013. DO 31.12.2015.GODINE 

 

6. 

Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju saglasnosti na 

kreditno zaduženje d.o.o.”Vodovod i kanalizacija” Budva. 
 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Jelena Baštrica, vd sekretara 

Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici Mijomir Pejović i Radosav 

Tomović. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju saglasnosti na kreditno zaduženje 

d.o.o.”Vodovod i kanalizacija” Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajuća je objavila da je Skupština većinom glasova (ukupno 

je glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo 

i “uzdržan” je bio 1 - jedan odbornik) usvojila 
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ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI  

NA KREDITNO ZADUŽENJE D.O.O.”VODOVOD I KANALIZACIJA” BUDVA 

 

7. 

Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti. 

  

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Jelena Baštrica, v.d sekretara 

Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje. 

 

 Na tekst Predloga akta podneseni su sledeći amandmani: 

- Amandman br. 0101-606/2 od 25.12.2015. godine, od strane odbornika Mijomira Pejovića; i 

- Amandman br. 0101-606/5 od 28.12.2015. godine, od strane predlagača akta, predsjednika Opštine. 

 

U skladu sa članom 24 stav 4 Poslovnika SO Budva, dostavljeno je mišljenje predsjednika opštine, 

br. 0101-606/4 od 28.12.2015. godine, na amandman odbornika Mijomira Pejovića. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović, a od ostalih 

prisutnih na sjednici Jelena Baštrica, v.d. sekretara Sekretarijata za privredu i finansije. 

 

   Skupština se, shodno članu 46 Poslovnika, prethodno izjasnila o amandmanu podnesenom od 

strane odbornika Mijomira Pejovića.   

 

Stavljen je  na glasanje Amandman br. 0101-633/2 od 25.12.2015. godine,  podnesen od strane 

odbornika Mijomira Pejovića.   
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 2-dva odbornika, “protiv” je bilo 

16-šesnaest odbornika  i “uzdržanih nije bilo) nije prihvatila  
 

AMANDMAN   

br. 0101-606/2 od 25.12.2015. godine podnesen od strane odbornika Mijomira Pejovića 

 
Stavljen je  na glasanje Predlog Odluke o porezu na nepokretnosti, uz napomenu da, shodno 

članu 46 stav 3 Poslovnika, amandman koji je podnio predlagač odluke i amandman koji je predlagač 

odluke prihvatio postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 

je bio 1 - jedan odbornik  i “uzdržan" je bio 1 - jedan odbornik) usvojila  

 
ODLUKU O POREZU NA NEPOKRETNOSTI 

 

  Prije prelaska na razmatranje 8. tačke dnevnog reda, shodno članu 37 Poslovnika, predsjedavajući 

je objavio da se radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 8, 9 i 10, te da se o njima 

vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

29 u skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”, (Ilija Kažanegra);  

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

71 u skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”, (Vukica Kažanegra); 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele br. 

37 u skladu sa LSL “Poljane”, (Radoman Andrija). 
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 Predlagač akata je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 

  

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele br. 29 u skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”, (Ilija 

Kažanegra). 
  
Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo  i “uzdržan" je bio 1 - jedan odbornik) usvojila  

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 29 U SKLADU SA DUP-OM “PRŽNO-KAMENOVO I 

(DIO PRŽNO-PODLIČAK)”, (ILIJA KAŽANEGRA) 

 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja  

urbanističke parcele br. 71 u skladu sa DUP-om “Pržno-Kamenovo I (dio Pržno-Podličak)”, 

(Vukica Kažanegra). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo  i “uzdržanih" je bilo 2 - dva odbornika) usvojila  

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 71 U SKLADU SA DUP-OM “PRŽNO-KAMENOVO I  

(DIO PRŽNO-PODLIČAK)”, (VUKICA KAŽANEGRA) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele br. 37 u skladu sa LSL Poljane (Radoman Andrija). 
          

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo  i “uzdržanih" je bilo 2 - dva odbornika) usvojila  

 
ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 

URBANISTIČKE PARCELE BR. 37 U SKLADU SA LSL POLJANE  

(RADOMAN ANDRIJA) 
 

11. 

Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o razmjeni 

nepokretnosti Šipkov krš (KO Sveti Stefan). 
 

Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine. 

 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti Šipkov krš (KO Sveti 

Stefan). 
          

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” 

nije bilo  i “uzdržanih" je bilo 2 - dva odbornika) usvojila  
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ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI ŠIPKOV KRŠ (KO SVETI STEFAN) 

 
 

 Rad 24. sjednice SO Budva za 28. decembar 2015. godine završen je u 18,00 časova. 

 

Predsjedavajući je objavio da će se rad 24. sjednice SO Budva nastaviti 29. decembra 2015. 

godine, sa početkom u 10,00 časova, i predložio da se po preostalim tačkama dnevnog reda prvo vodi 

rasprava, a da se glasanje vrši poslije zaključenog pretresa po svim tačkama dnevnog reda, što je 

prihvaćeno. 

 

 

NASTAVAK 24. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽAN  29. DECEMBRA 2015. 

GODINE, U VELIKOM AMFITEATRU AKADEMIJE ZNANJA, SA POČETKOM U 10,15 ČASOVA 
 

Prije prelaska na razmatranje 12. tačke dnevnog reda - Predlog Odluke o rješavanju stambenih 

potreba lokalnih funkcionera i rukovodećih lica opštine Budva,  predstavnik predlagača Nikola 

Divanović, sekretar Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent, je obavijestio Skupštinu da se ova 

tačka dnevnog reda povlači sa dnevnog reda iz tehničkih razloga. 

 

13. 

Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti 

na Plan i program rada i Finansijski plan Turističke organizacije Opštine Budva za 2016. godinu). 
  
Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Jelena Baštrica, v.d.sekretara 

Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao.  

 

14. 

Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti 

na Program rada i finansijski plan d.o.o. „Mediteran reklame“ Budva za 2016.godinu). 
  
Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Jelena Baštrica, v.d.sekretara 

Sekretarijata za privredu i finansije, koja je dala uvodno obrazloženje. 
 

 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao.  

 

15. 

Prešlo se na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Plan i program rada i Finansijski plan d.o.o. "Komunalno" Budva, za 2016.godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 

Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent, koji je dao uvodno obrazloženje. 
 

   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

16. 

Prešlo se na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Plan i program rada i Finansijski plan d.o.o. "Akademija znanja", za 2016.godinu. 
 

 Predlagač akta je predsjednik Opštine, a predstavnica predlagača je Milena Antović, sekretar 

Sekretarijata za zaštitu imovine, koja je dala uvodno obrazloženje. 
    

   U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 
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   Prije prelaska na razmatranje 17. tačke dnevnog reda, shodno članu 37 Poslovnika, predsjedavajući 

je objavio da se radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 17, 18 i 19, te da se o njima 

vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački, i to: 

- Predlog Rješenja o razrješenju zamjenice predsjednika Opštinske izborne komisije (Rajka 

Špadijer);  

- Predlog Rješenja o imenovanju zamjenika predsjednika Opštinske izborne komisije (Mihailo 

Kapisoda); i 

- Predlog Rješenja o imenovanju članice Opštinske izborne komisije (Marija Sutić). 

  

 Predlagač akata je Odbor za izbor i imenovanja, a predstavnik predlagača je Dušan Božović, 

predsjednik Odbora. 

 

   U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 

20. 

Prešlo se na razmatranje dvadesete tačke dnevnog reda: Razmatranje Analize realizacije Plana 

rada JZU Dom zdravlja – Budva, za 2014. godinu. 
 

Po ovoj tački dnevnog reda nije traženo da izvjestilac podnese izvještaj na sjednici. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda niko nije učestvovao. 

  Prije prelaska na razmatranje 21. tačke dnevnog reda, shodno članu 37 Poslovnika, predsjedavajući 

je objavio da se radi efikasnosti i racionalnosti rada, spaja razmatranje tačaka 21, 22, 23, 24, 25 i 26, i to: 

- Razmatranje Izvještaja o radu JPU “Ljubica Jovanović – Maše” Budva, za školsku 

2014/2015. godinu; 

-  Razmatranje Izvještaja o radu JU Osnovna škola „ Stefan Mitrov Ljubiša“, za školsku 

2014/2015.godinu; 

-    Razmatranje Izvještaja o radu JU „Druga osnovna škola“, za školsku 2014/2015. godinu; 

-   Razmatranje Izvještaja o radu JU Osnovna škola „Mirko Srzentić“ u Petrovcu, za školsku 

2014/2015. godinu; 

-   Razmatranje Izvještaja o radu JU Srednja mješovita škola “Danilo Kiš” Budva, za školsku  

2014/2015. godinu; 

-  Razmatranje Izvještaja o radu JU “Škola za osnovno muzičko obrazovanje” Budva, za 

školsku 2014/2015. godinu. 

  

Po ovim tačkama dnevnog reda nije traženo da izvjestioci podnesu izvještaj na sjednici. 

   U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda niko nije učestvovao. 

 
 

 Predsjednik Skupštine je objavio da je zaključen pretres po svim tačkama dnevnog reda. 

 
 

 Shodno članu 21 i 22 Poslovnika Skupštine opštine Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 

 

   Odbornička pitanja, odnosno dopunska pitanja,  na ovoj sjednici niko nije postavio. 

 
 

   Predsjedavajući je zatim objavio da će se glasanje po preostalim tačkama dnevnog reda 24. 

sjednice SO Budva obaviti istog dana sa početkom u 12,00 časova. 
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NASTAVAK 24. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽAN 29. DECEMBRA 2015. 

GODINE, U VELIKOM AMFITEATRU “AKADEMIJE ZNANJA”, SA POČETKOM U 12,00 

ČASOVA 

 

- GLASANJE PO PREOSTALIM TAČKAMA DNEVNOG REDA 24. SJEDNICE SO BUDVA  

 
Izvršena je prozivka odbornika.   

 

PRISUTNI ODBORNICI: 

 

1. Armenko Aleksandar      10. Kotarac Tijana  

2. Balević Milan       11. Kuljača Vojo 

3. Banović Radomir      12. Lazović Boro 

4. Božović Dušan       13. Ljubanović Gojko 

5. Vukadinović Dragan      14. Medin-Stanić Branka 

6. Vuković Marko      15. Mitrović Andrija 

7. Vukčević Nikola      16. Perović Časlav 

8. Vučetić Vesna       17. Tomanović Nikoleta 

9. Delić Radovan                                                                     

ODSUTNI ODBORNICI: 

 

 

1. Backović Mihailo      9. Petković Ante 

2. Božović Milo        10. Pribilović Đorđije 

3. Vujičić Božidar       11. Purić Nada 

4. Vujović Đorđije       12. Radulović Radovan 

5. Gregović Jovan       13. Rađenović Krsto 

6. Đurašković Lucija      14. Tomović Radosav                                                                       

7. Leković Nataša       15. Džaković Stevan 

8. Pejović Mijomir      

 
 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da sjednici prisustvuje 17 odbornika i da Skupština može da 

odlučuje po tačkama dnevnog reda.  
 

 

   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Plan i program rada i 

Finansijski plan Turističke organizacije Opštine Budva za 2016. godinu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA ZA 2016. GODINU 
 

   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja (o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski 

plan d.o.o. „Mediteran reklame“ Budva za 2016.godinu). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
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RJEŠENJE (O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN D.O.O. 

„MEDITERAN REKLAME“ BUDVA ZA 2016.GODINU) 

 

   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i 

Finansijski plan d.o.o. "Komunalno" Budva, za 2016.godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

D.O.O. "KOMUNALNO" BUDVA, ZA 2016.GODINU 
    

   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i 

Finansijski plan d.o.o. "Akademija znanja", za 2016.godinu. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN 

D.O.O. "AKADEMIJA ZNANJA", ZA 2016.GODINU 
 

   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju zamjenice predsjednika Opštinske 

izborne komisije (Rajka Špadijer). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU  

ZAMJENICE PREDSJEDNIKA OPŠTINSKE IZBORNE KOMISIJE (RAJKA ŠPADIJER) 
    

   Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju zamjenika predsjednika Opštinske 

izborne komisije (Mihailo Kapisoda). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU  

ZAMJENIKA PREDSJEDNIKA OPŠTINSKE IZBORNE KOMISIJE (MIHAILO KAPISODA) 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju članice Opštinske izborne komisije 

(Marija Sutić). 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjednik Skupštine je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno 

je glasalo 17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 

bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 

RJEŠENJE O IMENOVANJU  

ČLANICE OPŠTINSKE IZBORNE KOMISIJE (MARIJA SUTIĆ) 
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Nakon završetka glasanja po tačkama dnevnog reda, predsjednik Skupštine je zaključio 24. 

sjednicu Skupštine opštine Budva u 12,21 časova. 

 

 

 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 

 

 

 

                       PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, 
                   Boro Lazović, s.r.             

 

 

              Obrađivač,                               SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                      

       Anđelika Rađenović, s.r.                             Lidija Zirojević, s.r. 
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Broj: 0101-171/1 

                                                                                                                               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

SA  24. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

ODRŽANE 28. i 29. DECEMBRA 2015. GODINE 

 

 

 

 

 

                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Budva, 18. maj 2016. godine 

 


